
 

Zápis OV č.: 3/2024

OsVv: Osadní výbor Kutná Hora Karlov

Datum : 22. 5. 2024

Přítomni: Jana Kobyláková, Edita Dvorská, Martina Pokorná, Michal Krejčík, Lenka
Lapáčková, Kateřina Srbová, Stanislav Brtnický, host: Tomáš Lichnovský

Omluveni: Marie Pipková, Roman Pipek, Iva Zelená, Zdena Marečková

Neomluveni:

Člen RM, ZM: Josef Viktora
Příští jednání: 18. 9. 2024

1) Program jednání včetně krátkého komentáře :

 

ORGANIZAČNÍ:

1. Rezignace předsedkyně

Jana Kobyláková podala oficiální rezignaci jako předsedkyně i členka OV v souladu s informací

z posledního setkání členů. Zároveň předala členům veškeré informace, klíč od schránky a hotovost
z dobrovolných příspěvků návštěvníků akce Strašidelná stezka na Karlově. Funkci předsedy OV bude
na základě návrhu a souhlasu všech členů vykonávat dočasně do volby nového předsedy Mgr. Edita
Dvorská.

2. Nový člen OV

Na jednání byl přizván p. Tomáš LEN který nahradí chybějícího člena po rezignaci Jany
Kobylákové. Jeho členství bylo jednohlasně schváleno.

(Tomáš Li
bydliště:
PODNĚTY ČLENŮ:

3. Betonárka na Karlově
S. Brtnický upozornil na nově vybudované výrobní zařízení ve čtvrti (pozemek 3086/1 či 3086/2). Dle
informace od J. Viktory se jedná o mobilní betonárku — stavba zřejmě nepodléhá standardnímu
výroby a splnění potřebných norem — například v produkci emisí prachu do ovzduší.
Úkol: Oslovení majitele firmy pana Romana Mutla jménem OV, žádost o informace.
Provede: E. Dvorská do 30. 6. 2024.

4. Zápach a popílek
L. Lapáčková upozornila na situaci (cca 11./12.5.) se spadem popílku a zápachem (pálení plastu) —
od areálu ČKD (zřejmě spojení s UCED). Jana Kobyláková informovala o postupu řešení podobné
situace v roce 2023 (vyjádření ČIŽP přiloženo). Podle L. Lapáčkové sledována podobná situace cca
3x v poslední době. Situaci lze řešit podáním dalšího podnětu (fyz. osoba) na ČIŽP, příští situaci
(popílek) by bylo dobré zdokumentovat (foto).
Úkol: Průběžná dokumentace podobných situací, následné zpracování podnětu na ČIŽP.
Provede: L. Lapáčková — průběžně — informace na příštím setkání OV.

5. Nebezpečné parkování — prodejna Hamy a Havy
K. Srbová navrhuje pro zvýšení bezpečnosti osob (převážně studentů) a dalších účastníků provozu
kolem křižovatky a SOŠ a SOU řemesel zrealizovat ve vyznačeném místě přechod pro chodce.
Úkol: Prověření možnosti realizace přechodu pro chodce na Technickém oddělení MÚ KH.

 

 






 

 

materiál dodat.
Úkol: Vypracování mapky pro umístění odpadkových košů, zaslání členům OV a odpovědné osobě
MU KH. Provede: L. Lapáčková do 30. 5. 2024.

10. Úprava hřiště MVE
Dle vyjádření MÚ k zápisu OV ze dne 12. 4.: Usnesení PV/24/13/20 — OSM předá společnosti MVE
požadavek OV Karlov týkající se odstranění závad na dětském hřišti u útulku. Maternová, termín
30. 4. 2024.
Reálný stav projednávaných bodů k 23. 5. (monitoring E. Dvorská):

Kámen u kolotoče (na místě se nenachází) — předpokládám, že bylo odstraněno.

- Poškozená podlážka skluzavky (nevím, jestli byla vyměněna, ale aktuálně vypadá podlážka
dost bytelně. Udrží dospělého člověka, propad dítěte rozhodně nehrozí) — předpokládám,
že bylo upraveno.

- Žebřík na prolézačku (dle provozního řádu hřiště určeno pro děti od 3 — 12 let, do 6 let pod
dohledem rodičů. Z vlastní zkušenosti dvouleté ani tříleté dítě nemá problém samostatně na
prolézačku vylézt).

- Velikost kačírku — nedokáži posoudit, jaký má být vs. jaký je. Aktuální stav ale nevnímám jako

nevyhovující.
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11. Propojení komunikace V Zákoutí
Dlouhodobě je řešen problém s absolutní absencí komunikace pro pěší obyvatele ulice V Zákoutí.
Aktuálně je bytový komplex jakýmsi „ostrovem“ ve čtvrti, se kterou nemá oficiálně žádné propojení.
Jedinou příjezdovou cestou k cca 100 bytům pro cca 300 obyvatel (zásadní zastoupení rodiny s dětmi)
je sjezd z frekventované ulice Čáslavská. Výstavba byla dokončena v roce 2021. Od té doby se řeší
možnost vybudování chodníku a přechodu na ulici Čáslavská. Členové OV Karlov si uvědomují
složitost dané situace a zároveň spatřují chybu v tom, že byl v tomto provedení (bez zajištění
komunikace) projekt pro výstavbu schválen. I když se vybuduje chodník a přechod, přirozené spojení
se čtvrtí tak nebude vyřešeno (například složitá dostupnost autobusové dopravy pro školní děti).
Navíc je v lokalitě plánována další výstavba! Řešením by bylo vybudování komunikace pro pěší
(pozemek 1987/1 — majitel J. Výborný) viz plánek.
Prosíme vedení města o oslovení majitele pozemku a jednání o možnostech odkupu části pozemku a
výstavby komunikace - stezky.

 

 




 

   

12. Zapsaný spolek
L. Lapáčková a K. Srbová informovaly již na posledním setkání členů o plánu založit zapsaný spolek
za účelem organizování akcí, zlepšení možností pro získávání dotací atd. Informace ke členům
proběhla znovu s dotazem vstupu členů do tohoto z.s.

13. Strašidelná stezka na Karlově
OV Karlov se dohodl na společné organizaci akce Strašidelná stezka na Karlově, a to v termínu
neděle 3. listopadu od 15:30 — 20:00 hodin.

14. Termín dalšího setkání
Termín příštího jednání OV bylo předběžně stanoveno na 18. 9. 2024 od 17 hodin.

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM:

 

 

Ukol: Schválení / jmenování nového člena OV Karlov.

Úkol: Přidání T. NNN do společné korespondence (skupinový e-mail), odstranění

J. Kobylákové ze společné korespondence (skupinový e-mail). ,

Ukol: Prověření možnosti realizace přechodu pro chodce na Technickém oddělení MU KH.

Ukol: Požadavek na Technické oddělení MU KH =- zajištění překopu v ulici K Bělidlu — oprava
asfaltovou směsí. ,

Ukol: Požadavek na Technické oddělení MU KH na vybudování dřevěných zástěn kontejnerových
stání ve čtvrti Karlov.

Ukol: Výzva vedení města k jednání a samotné jednání s majitelem pozemku 1987/1 J. Výborným o
možnosti vybudování spojovací komunikace pro pěší obyvatele V Zákoutí.

 

Zapsal: Mgr. Edita Dvorská
Ověřil: Kateřina Srbová

 



